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Sayın Basın Mensupları, Değerli Hemşehrilerim, 

Öncelikle burada sizlerle bir araya gelmekten dolayı büyük bir heyecan ve mutluluk 

duyduğumu ifade etmek isterim. Sözlerime başlamadan evvel Başöğretmenimiz Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ü saygıyla anıyor, tüm öğretmenlerimizin 24 Kasım Öğretmenler Günü’nü 
tebrik ediyorum. Eğitimcilerimiz ülkemizin en önemli parçalarından biri. Bugün ülkemizin 
genç nüfusu ile dünya çapında en başarılı ülkeler arasına girebilecek potansiyeli taşıdığını 
düşünüyoruz. Bu potansiyelin gerçekleşmesi için de değerli öğretmenlerimize ihtiyacımız var.  

Denizli'mizdeki gelişmeleri, şehrin ihtiyaçlarını kısacası kentin nabzını uzun bir süredir sokak 
sokak, her köşe başını dolaşıp insanlarımızı dinleyerek takip ediyoruz. Bu saha 
çalışmalarımızın bir çıktısı olarak ben ve ekibimin üzerine çalıştığı bazı projelerimizi sizlerle 

paylaşmak, ortak akıl ve işbirliğiyle şehrimizi daha ileriye taşımak amacıyla bu istişare 
toplantısını düzenledik. 

Denizli, tarih boyunca kültürü, sanayisi, tarımı ve doğal güzellikleriyle öne çıkan bir şehir 
olmuştur. Şimdi sizlere biraz geçmişi hatırlatmak istiyorum. 2004 öncesi Denizli’yi. 2004 

yılında yapılan yerel seçimlerde Sayın Bakanımız Nihat Zeybekci’nin belediye başkanı 
olmasıyla birlikte Denizli AK Belediyecilik ile tanıştı. Vizyoner bir başkanın şehre 
dokunuşunun nasıl farklar yarattığına o dönemde hepimiz şahit olduk. Denizli’nin çehresi hızla 
değişti. Şehir altyapı ve üst yapı hamleleri ile büyürken bu hamlelerin bir getirisi olarak 
kalkındı. Sanayiden turizme uzanan geniş bir yelpazede Denizli tarihinin en parlak 
dönemlerinden birini yaşadı. Sizlerin de bildiği gibi AK Parti’de millete hizmette süreklilik 
esastır. Sayın bakanımızın ardından göreve gelen AK Partili belediye başkanımız Osman Zolan 
sayın bakanımızdan devraldığı hizmet bayrağını taşımayı sürdürdü. Denizli’de 2004 yılında 
başlayan AK Belediyecilik projelerin ve çalışmaların sürmesi ile devam etti. Tabii yakın 
gelecekte birtakım aksilikler de yaşandı. Maalesef 2019 yılından itibaren yaşanan pandemi, 

doğal afetler, küresel krizler nedeniyle mücbir sebeplerden dolayı bazı projelerimiz sekteye 
uğradı. Tüm bu olumsuzluklara rağmen Denizli’miz büyümeye ve gelişmeye devam etti. 
Ancak, değişen dünya ve artan ihtiyaçlarla birlikte, Denizli'mizin daha da gelişmesi ve 
güçlenmesi için yeni vizyonlar ve projeler geliştirmemiz gerekiyor. Bugün bizim için AK 
Belediyecilik bayrağını devralma ve bu bayrağı daha yükseğe taşıma vakti. Merkezi hükümet 
ile uyumlu ve entegre bir şekilde hayata geçireceğimiz projelerle Denizli’mizin altın çağına 
kavuşacağını ümit ediyorum. 

Bu noktada sizlere liderimiz, Sayın Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 2019 yerel 
seçimlerinin ardından yaptığı bir konuşmayı hatırlatmak isterim. Sayın cumhurbaşkanımız 
kamuoyuna şu cümlelerle seslenmişti: 

“Yerel yönetimler, esasen kadınların en aktif olması gereken alanların başında geliyor. 
İstanbul gibi bir şehrin belediye başkanlığını yapmış kardeşiniz olarak bunun ne anlama 
geldiğini gayet iyi biliyorum. Siyasetin ve çalışma hayatının diğer alanları gibi yerel 
yönetimlerde de kadın elinin ve zarafetinin değdiği her konuda çok daha güzel hizmetler ortaya 
çıkacaktır. Esasen bu dünyanın her yerinde görülebilen bir gerçektir.” 
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AK Parti belediyeciliğinin sayın cumhurbaşkanımızın İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı 
döneminde yarattığı hizmet destanının devamı olarak ortaya çıkığını bilen, yaşayan bir 
kardeşiniz olarak Denizli’de AK Parti belediyeciliğinde bayrağı devralarak Denizli’mize hak 
ettiği hizmetleri sunma noktasında en büyük cesareti ve desteği sayın cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan’dan alıyorum. 

 

Değerli Basın Mensupları, 

Sayın cumhurbaşkanımızın da söylediği gibi AK Parti’nin başarısının sırlarından biri, belki de 
en önemlisi; kadınlara ulaşmayı, onların gönlüne girebilmeyi başarmış olmasıdır. Bu neticeye 
yılın 365 günü ev-ev dolaşan, her kadınımıza ulaşmak için çaba gösteren, onların dertleriyle 
hüzünlenip, sevinçleriyle mutlu olan dava arkadaşlarımızın çabalarıyla ulaştık. Benim de İl 
Kadın Kolları Başkanlığı yaptığım süreçte davamıza sahip çıkarak bizimle gecelerini 
gündüzlerine katarak çalışan annelerim, ablalarım, kardeşlerim oldu. Onlara da bu vesileyle bir 
kez daha teşekkür etmek isterim. 

Türk kadını 1934 yılında Atatürk sayesinde seçme ve seçilme hakkı elde etmiş olmasına rağmen 
bu konudaki asıl büyük atılımı AK Parti iktidarı döneminde gerçekleştirmiştir. Siyaset 

kurumunda kadınların temsil oranını yüzde 4,5 seviyesinden, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nde yüzde 17’nin üzerine çıkartmayı sayın cumhurbaşkanımız liderliğinde başardık. 
Yakın gelecekte kutlayacağımız kadınlara seçme hakkının verildiği 5 Aralık tarihini sadece 
Kadın Hakları Günü olarak kutlamakla kalmayacak, icraata da dönüştüreceğiz.  

Pek çoğunuzun yakından tanıdığı üzere ben, Demet Özkan Değirmenci bir kadın olarak, uzun 

süredir işin mutfağından geliyorum. Memleketime işçi olarak da işveren olarak da memur 
olarak da daire başkanı olarak da hizmet etmeye çalıştım. Bu süre zarfında yaşadıklarımla ve 
edindiğim tecrübelerle bugün karşınızdayım. Bugün, Denizli'yi daha yaşanabilir, daha güvenli 
ve daha sürdürülebilir bir kent haline getirmek için sayın cumhurbaşkanımızın da destekleriyle 
büyükşehir belediye başkanlığına aday adayı oldum. Denizli'nin potansiyelini en üst düzeye 
çıkarmak, her bir mahallemizi, köyümüzü kalkındırmak ve vatandaşlarımızın yaşam kalitesini 
artırmak için çeşitli projeler üzerinde çalıştık. Şimdi bu projelerin yalnızca küçük kısmını 
sizlerle paylaşacağım.  

Öncelikle hayalini kurduğumuz Denizli’ye dair düşüncelerimize ortak olan bu fikirlerin somut 

birer projeye dönüşmesini sağlayan arka planda benimle birlikte çalışan büyük ve profesyonel 
bir ekip olduğuna değinmek istiyorum. Ülkemizin ve dünyanın farklı köşelerinden Denizli’ye 
dair hayallerimize ortak olan ve projelerimize katkı koyan profesyonel ekibimize teşekkür 
ediyorum. Avrupa’dan, Amerika’dan Ankara’dan İstanbul’dan bizlere katılarak bizimle birlikte 
sabahlara kadar çalışarak projelerimize hayat verdiler. 

Projelerimize acısını hala içimizde taşıdığımız, unutmadığımız ve unutmayacağımız şubat 

ayında yaşadığımız deprem felaketinden çıkarmamız gereken derslerle başlamak isterim. 
Hepimizin bildiği gibi şehrimiz deprem bölgesinde yer alan eski bir yerleşim yeri. Bu yüzden 
sağlıklı ve başarılı bir kentsel dönüşüm Denizli’nin en önde gelen ihtiyaçlarından birisi. 
Zeminde sıvılaşmanın ve yerleşimin plansız olduğu mahallelerimiz öncelikli olmak üzere hızlı 
bir şekilde örnek bir kentsel dönüşüm alanı yaratacağız. Burada o yerleşim yeri sakinlerinin 
beklentilerini de gözeterek bu süreci kimseyi mağdur etmeden yürüteceğiz. Bu şekilde depreme 
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karşı dayanıklı yeni yaşam alanları inşa ederken sürdürülebilir çevre anlayışımıza da katkı 
sunacağız. 

Bir diğer projemiz ise hem kent hayatına ve turizme hem de kadınlarımızın istihdamına yönelik 
bir proje olan “Gurme Denizli” projesi. Bu proje ile birlikte Denizli’mizin güzel mutfağını tüm 
dünyada tanınır hale getirmeyi planlıyoruz. Hem de bunu tamamen yerel dinamiklerle ve 
kadınlarımızla birlikte yapacağız. Bu süreci Beltaş ile değil yaratacağımız iştirak ile tamamen 

profesyonel ellerle yöneteceğiz. Kadınlarımız kendi el emekleri ile ürettikleri Denizli’mizin 
yöresel ürünlerini dünya pazarına sunacaklar. Ayrıca şehrin belli noktalarında “Gurme Denizli” 
çatısı altında yaratacağımız iştirak ile Denizli insanına yeni ve ekonomik bir sosyalleşme alanı 
açmış olacağız.  

Sosyalleşme alanı demişken, Denizli insanının bu şehirde kazandığını bu şehirde harcamasını 
sağlayacak Denizli’yi Ege Bölgesi’nin cazibe merkezi haline getireceğiz. Artık Denizlililer 
hafta sonu planlarını başka bir şehre gitmek üzere yapmayacak. Denizli’nin turizm 
potansiyeline yakışır çalışmalarımızla şehrimize pek çok farklı ve yeni cazibe merkezleri 
kazandıracağız. Var olan değerlerimizi daha ulaşılabilir kılacağız. Bu noktadan hareketle 
Ege’nin en güzel kayak merkezi olan Nikfer Kayak Merkezi’mize inşa edeceğimiz butik 
otelimizin projesi de hazır. 

Gençlerimiz için günümüz ihtiyaçlarına hitap eden kütüphaneler ve sosyalleşebilecekleri daha 
ekonomik alanlar yaratacağız. “Gurme Denizli” projemizin bir uzantısı olarak gençlere yönelik 
kahvelerini içip ders çalışabilecekleri, çeşitli sosyal ve kültürel faaliyetlerde bulunabilecekleri 
mekanlar inşa edeceğiz. Bu mekanlardan gençlerimizin indirimli olarak faydalanmasını 
sağlayacağız. Gençlerimizin eğitimden sosyal hayata dijital dünyadan sanata dek tüm 
ihtiyaçlarını gidermek için çalışacağız. Onları maddi manevi her anlamda ve koşulda 
destekleyeceğiz.  

Sahadayken yoğun bir şekilde kadınlarımızın taleplerini de not aldık. Bu talepler doğrultusunda 
projelerimizi de geliştirdik. Bunlardan biri de çalışan anneler ve ev hanımları için “Semt 
Kreşleri” projemiz. Bu projemiz kapsamında vatandaşlarımızın çocuklarımızı güvenli ellere 
emanet edebileceği modern ve eğitici çocuk bakım evlerimize kavuşacağız. Bu çalışmamızı hiç 

vakit kaybetmeden hemen en çok ihtiyaç olunan semtte bir pilot uygulama başlatarak hayata 
geçireceğiz.  

Kıymetli hemşehrilerim, 

Denizli her geçen gün büyüyor, artık kabına sığmaz bir hale geliyor. Bizim görevimiz büyüyen 
Denizli’ye insanlarımızın talepleri doğrultusunda ayak uydurmak. Bu yüzden güçlü teknik 
ekibimizle ve bilimsel yöntemlerle hazırlayacağımız yeni ulaşım ana planımızla şehrimizdeki 
toplu taşımayı güçlendireceğiz. Bu plan kapsamında sahada iş insanlarımızdan yoğun bir 
şekilde gelen raylı sistem talebini projelendireceğiz. Bu şehre dair hayallerimiz var demiştik. 
Bu hayallerden birisi de nostaljik tramvay. Denizli’mize nostaljik tramvay yolumuzu 

kazandıracağız. 

Şehrimiz lokasyon olarak özellikle sayfiye yerlerine ulaşımda merkez konumundadır. Bu 
anlamda hükümetimizin ve bakanlığımızın destekleriyle yeni açılacak yollarımızla trafiğimizi 
rahatlatacağız. Bu yolların açılmasıyla birlikte şehirlerarası otobüs terminalimizi geliştirme 

planımızı hayata geçireceğiz.  
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Bugün, şehir merkezinde yaklaşık yedi yüz bin vatandaşımız yaşıyor. Demografik olarak 
incelediğimizde geriye kalan daha küçük bir nüfus çeper ilçelerimizde hayatını devam ettiriyor. 
Biz şehrimizi sadece iki ilçede yaşanabilir bir kent olarak tahayyül etmiyoruz. Denizli’mizin 

merkezini de diğer bütün ilçeleri de daha yaşanabilir kılacağız. Buna yönelik uzmanlarımızla 
hazırladığımız ekolojik örnek köy ev planlarımız var. Bu planlar sayesinde şehrimizin bütün 
ilçelerini daha yaşanabilir hale getireceğiz. Tüm bunları yaparken tabii ki merkez ilçelerimizi 
ihmal etmeyeceğiz. Denizli’nin merkezini daha da büyüteceğiz. Hemşerilerimizin konfor 
alanını genişleteceğiz.  

İlçelerimizi gezerken vatandaşlarımızdan yoğun olarak gelen taleplerden birçoğunu tarım ve 
hayvancılığa dair meseleler oluşturuyordu. Vatandaşlarımızın tarım ve hayvancılık alanında 
yerel yönetimlerin daha fazla katkı koyması noktasındaki beklentilerini gördük. Elbette 
büyükşehir belediyesi olarak kendilerine balık vererek değil balık tutmayı öğreterek destek 
sunmanın anlık kısa süreli çözümler yerine kalıcı rasyonel adımlar atmanın daha doğru 
olacağını düşünüyorum.  Bu alanda uzmanlaşmış bir ekip oluşturarak gerek Ar-Ge faaliyetleri 

ile gerekse bu alanda talep edilen depolar, tarım makineleri ve teçhizatları bizzat destek vererek 

tarım ve hayvancılığı güçlendireceğiz. Kendi ürünlerimizi kendimiz yetiştirir şekilde Denizli 

için tarım ve hayvancılıkta bir atılım yaratacak imkanları vatandaşlarımıza sağlayacağız. 

Değerli Basın Mensupları, 

İlimizde, turizm denince akla önce Pamukkale’miz geliyor. Pamukkale’mize yönelik 
turizmimize katkı koyacak büyük hayallerimiz var. Bununla birlikte Denizli’mizin birçok farklı 
yerinde bulunan turistik potansiyele sahip bölgemiz atıl durumda. Bu yerlerin üzerine giderek 

tanınırlıklarını artıracak, turizme kazandıracağız. Başta yerel yönetimler olmak üzere 
milletvekillerimiz, konuyla ilgili Sivil Toplum Kuruluşlarımızla hep beraber lobi 

faaliyetlerimizi güçlendirerek turizmi bu şehir için lokomotif hale getireceğiz.  

Bu noktada yapacağımız bir diğer proje “Botanik Parkları.” Şehrin çeperinde kalan doğal 
güzellik alanlarını aslına uygun olarak rehabilite edip insanlarımıza nefes alacak yeni yerler 

kazandıracağız. Burada bir diğer önemli gündem maddesine dikkat çekmek istiyorum. İklim 
değişikliği her geçen gün gündelik hayatımızı daha da yakından etkilemeye başladı. Belediye 
olarak bu konuda da önlem almalı, yeni projeler geliştirmeliyiz. Geliştireceğimiz bu projeler ile 
AB ile ortaklıklar kurabiliriz. Bu sayede belediyemizin alacağı hibeler ile şehrimize alternatif 
kaynaklar yaratabiliriz. Projelerin planlanması ve yazımı noktasında profesyonel bir ekibimiz 
ön hazırlığını yaptı. Şehrin tüm paydaşlarıyla istişare ederek bu süreci de başarıyla yöneteceğiz. 

Değerli hemşehrilerim, 

En başında da söylediğim gibi, bizim bu şehre dair büyük hayallerimiz var ve bu kısa toplantıda 
anlatabildiklerimiz yalnızca çok küçük bir parçası. Burada aktardığımız projeler günün 
ihtiyaçlarına göre yenilenebilir ve güncellenebilir projeler. Ben ve ekibim uzun süredir 
sahadayız. Bundan sonra da sahada olmayı Denizli’mizin güzel insanlarına kulak vermeyi, 
onların taleplerini dinlemeyi sürdüreceğiz. Aynı şekilde siz değerli basın mensuplarının da 
kıymetli fikir ve önerileri bizim için çok değerli. Yerel basın bu şehirde bizleri vatandaşlarımıza 
ulaştıran en etkili yollardan birisi. Bu yüzden bağımsız ve güçlü bir yerel medyanın önemini 
biliyoruz. Sizlerin ihtiyaçlarını gözeterek geliştireceğimiz yeni bir anlayışla sizleri de 
rahatlatmak istiyoruz. 
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 Gerek ilimizde gerek ülkemizde projelerimize konu olan meselelere ilişkin çalışmalar yürüten 
siyasetçilerimiz, bürokratlarımız, teknokratlarımız ve iş insanlarımızdan oluşan büyük bir 
ekibimiz var. Tüm bu bilgi ve birikimimizle ve sayın cumhurbaşkanımızdan aldığımız destekle 

bu şehri hep birlikte yönetmeye talibiz. Bu noktada ayakları yere basan rasyonel, uygulanabilir 
projelerimizi hayata geçireceğiz. Bizim her projemizin altında milletimizden gelen talepler 
yatıyor. Çünkü biliriz ki milletimizin sahip çıkmadığı, inanmadığı hiçbir proje 
gerçekleştirilemez. İnanın nasip olursa göreve geldiğimiz ilk gün bahsettiğim o etkiyi hemen 
hepiniz hissedeceksiniz.  

Bu duygularla tüm hemşehrilerime ve siz değerli basın mensuplarına bir kez daha teşekkür 
ediyor. Yorum ve önerilerinizi dinlemek için sabırsızlandığımı ifade etmek istiyorum.  

Buyrun, başlayalım… 

 

Demet ÖZKAN DEĞİRMENCİ 

AK Parti Denizli Büyükşehir Belediye Başkan Aday Adayı 

 

 

 

 

 


